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sultat de la darrera reunió celebrada per aquesta 
Comissió i d’una manera especial informa sobre 

el résultat del te organitzat a profit d aquesta 
Caixa, el quai ha produit, segons les dades pro
v isio n al que es tenen fins al moment, un bene
fici de més de 5.000 pessetes.

Fa constar el Dr. Mas i Puig els donatius que 
s’han rebut de les entitats professionals, d’em- 
preses privades i de particulars i a proposta de 
la Comissió demana que s’acordi de donar-los les 
gracies i publicar en el B u t l l e t í  la llista d’a- 
quests beneficis.

El Conseil, que ha escoltat amb molta satisfac
cio les manifestacions del Dr. Mas i Puig, apro
va tot Factuat per la Comissió i acorda que es 

doni les gracies ais que han fet donatius i que 
aquests es publiquin al B u l t t e t í ;  també acorda 
de donar un entusiasta' vot de felicitació al doc
tor M as i Puig i a tots els companys que com- 
posen la Comissió de la Caixa de Beneficéncia.

De conformitat amb el que proposa la Comis
sió, s’acorda d’atorgar les següents subvencions :

A  Forfè M. B., la quantitat de to o  pessetes 
al mes,-durant tres mesos.

A  la senyora M. V ., Vda. del Dr. F., 50 pes
setes al mes, durant cinc mesos.

A  la senyora O., Vda. G., 30 pessetes al mes, 

durant sis mesos.
A l Dr. G. de P., 150 pessetes al mes. durant 

sis mesos.

La presidencia exposa el cas de la senyora R. 
S., que per circumstáncies especiáis de familia
es troba en precaria situado. Exam inai el cas,
s’acorda de concedir un vot de con fiança al doc
tor Mas i Puig, President de la Caixa de B e
neficencia, perqué resolgui amb urgencia allò 
convenient després d ’haver-se entrevistat amb la 
interessada.

Caixa de Crédit.— V ist que el dia que s ’havia 
convocat no es va poder reunir la Comissió que 
te cura d aquest Servei, per manca d’assistenís, 
i amb l’objecte de 110 perjudicar ais companys 
que tenen presentades sojUicituds de préstec, el 
Conseil examina directament els expedients que 
esta ven préparais per a la reunió d’aquesta Sec- 

ció.
Expedient num. 76.— Vista la garantía perso

nal que ofereix i els avals que presenta, s ’acorda 
de concedir-li el préstec de 1.200 pessetes que

sol-licita i lliurar-li immediatament 1’import, car 
la situado econòmica de la Caixa ho permet.

Vist que després d’atorgar 1’anterior préstec 

resta encara un remanent en efectiu en la Caixa, 
s ’examinen els expedients aprovats que están 
pendents de lliurar-los l ’import sollicitât i s’acor
da de concedir a l’expedient núm. 67 la meitat de 

l ’import del préstec que tenia sollicitât, o sigui, 
i .250 pessetes.

S ’acorda de deixar sense efecte els expedients 
núms. 68 i 71, i que en cas de sol-licitar novament 

el préstec, que formulili noves sollicituds, que hau- 

ran d’ésser estudiades de nou per la Comissió.
El Conseil s’assabenta dels tràmits practicats 

per l’Oficina Administrativa per a la implanta
d o  dels comptes corrents per Serveis adminis
trates en vistes de la nova organització de la 
Caixa de Previsió i Crédit i igualment pren nota 

dels estudis que està fent la Comissió referent a 
la proposició que presenta el soci Dr. Alsina Mu- 
xart i que el Conseil va trametre a aquesta O fi
cina.

Butlletí.— Es dónav compte d’un oferiment que 
fa la impremía Guardiola, de Badalona, per a 
publicar el B u t l l e t í , segons el següení pressu- 
post : 3.OGO exemplars, 2.400 píes ; 4.000 exem 
plars, 3.000 píes. S ’acorda de coníesíar-li que no 
és possible d’accepíar el seu o fer imeni, ja que el 
preu resulía molt més crescili del que actual ment 
paga el Sindicat.

Ponéncies.— El Dr. Mestres i Miquel, encar- 
regat de la Ponéncia de Delimiíació de paríiís 
méíjics, explica Festaí dels íreballs que s’han por- 
íaí a terme i llegeix les bases i orientacions que 
té redactades. El Conseil aprova amb satisfaccio 
la gestió del Dr. Mestres i Miquel i es manifesta 
conforme amb Forientació que dóna el seu íre- 

ball.
Es tracta de la ponéncia sobre Mutualitaís i 

s’acorda que en el B u t l l e t í  s’inviti ais companys 
a aportar les seves iniciaíives i que a més en la 
vinení reunió es presenti un qüestionari per a 

repartir a tots els socis amb l’objecte de practi
car una enquesta que orienti al Conseil.

Assegurança de Vellesa.— El Dr. Pujadas, com 
a President de la Comissió que té cura de l ’es- 
tudi d’aquest projecte, dóna compte de la darre
ra reunió celebrada i es compiati en trametre al


